

Terms & Conditions for Alfursan Infinite Credit Card

1. Only BSF Alfursan Infinite credit card holder can be eligible to be accelerated to Silver Tier.
2. This offer can only be availed once for each member.
3. All Bonus Miles will be excluded from the tier calculation.
4. The Silver tier will be available for members starting from 15 April 2025, and upon reaching the requirements then the member will be upgraded for one year from the time of the upgrade.
5. This offer is only available for green members when availing the card.
6. If the member achieves the silver tier by meeting the BSF offer T&Cs, they are still eligible to achieve the Gold tier based on the Alfursan Program requirements.
7. For the subsequent years members can retain their Silver tier by following Alfursan Tier requirements.

الشروط والأحكام الخاصة بطاقة الفرسان انفينيت

1. فقط حاملو بطاقة أئتمان الفرسان إنفينيت من BSF هم المؤهلون للترقية السريعة الى عضوية الفرسان الفضية.
2. يُتاح هذا العرض مرة واحدة فقط لكل عضو.
3. لن يتم حساب أميال المكافآت الإضافية من حساب أميال رصيد المستوى.
4. ستكون الفئة الفضية متاحة للأعضاء ابتداءً من 15 أبريل 2025، وعند استيفاء الشروط، سيتم ترقية العضو لمدة عام واحد من تاريخ الترقية.
5. عرض الترقية لمستوى العضوية الفضية متاح فقط للأعضاء المستوى الأخضر عند استخدام البطاقة.
6. حامل البطاقة مؤهل للحصول على مستوى العضوية الفضية أولاً حسب شروط وأحكام العرض، ويمكنه بعد ذلك أن يكون مؤهلاً للحصول على مستوى العضوية الذهبية بتطبيق شروط وأحكام الفرسان.
7. يمكن للأعضاء الاحتفاظ بعضوية المستوى الفضية بعد مضي سنة بتطبيق شروط وأحكام الفرسان.